
Hommik ...                                                                  
                                                                                
Nagu Sa hästi mäletad, ei ole meie ajanud asja isiklikuks. Me jagasime          
jaanuaris võrreldes aastatagausega ca poole vähem rahasid, senistest            
saajatest ei saanud kõik reale ja teistel summad kukkusid.                      
                                                                                
Samas arutades kõiki projekte oli nõukogu liikmetel veel hästi meeles           
ajakirjanduses ilmunud solvangud ja väljapressimine ning veel oli selle         
ajaga lisanduud informatsiooni ala harrstajate seast (oli räägitud vähemalt     
4 Riigikogu liikmega ja arvata võid, et see oli negatiivne juhtimise            
suhtes), seega ei olnud kellegil isegi küsimust, kas anda liidule või mitte.    
                                                                                
Ainuke asi millele saime positiivse aktsepti, oli see, et male inimesed         
saaksid taotleda läbi klubide, sest siis on kindel, et raha jõuab kohale ja     
kasutatakse otstarbekalt.        

Seega on mõtlemist ka liidus...                                                 
                                                                                
Siim                                                                            
       


